
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 7 januari 2010 
 
10-01-01 Opening en mededelingen 

Afwezig zijn mw. E. de Goede en de heer P. Carnas. De heer Carnas laat zich 
vervangen door mw. R. Smit. 

 
10-01-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
10-01-03 Vaststellen notulen vergadering d.d. 29 oktober 2009 
  De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
10-01-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 
  Strooibeleid 

 Wethouder C. Kwint uit namens het college de waardering voor de organisatie en  
de inzet van de mensen die bij de gladheidbestrijding zijn betrokken. De  
commissie sluit zich daarbij van harte aan. 
De heer H. Schouten (coördinator Stadsbedrijf) geeft vervolgens een toelichting  
op de gladheidbestrijding in deze vorstperiode en hoe de bestrijdingswijze wordt  
aangepast aan het (landelijke) zouttekort. 
De door de commissie in de vergadering gestelde vragen worden naar 
tevredenheid beantwoord. 
 
Stand van zaken overleg Corio 
Wethouder C. Kwint heeft n.a.v. de aan de commissieleden toegezonden 
informatie voorafgaande aan de vergadering geen vragen ontvangen. Van Corio 
is het verzoek ontvangen om de periode van het 2e uur gratis parkeren te 
verlengen. De wethouder gaat hierover en over de financiële consequenties 
daarvan, met Corio in overleg. De commissie stemt in met die handelwijze. 
De door de commissie in de vergadering gestelde vragen worden naar 
tevredenheid beantwoord. 
 
Verzoek werkgroep Mobiliteit voor ouderen 
De werkgroep heeft eind oktober 2009 verzocht om plaatsing van een aantal 
banken op het Raadhuisplein. De brief is inmiddels beantwoord. De 
terughoudendheid om bankjes te plaatsen heeft te maken met het niet willen 
creëren van hangplekken. De werkgroep is uitgenodigd haar wensen mee te laten 
nemen in de ontwikkeling van de gebiedsvisie voor Centrumwaard.  

 
10-01-05 Raadsvoorstel groot onderhoud openbare buitenruimte 

Aan de tekst van het raadsbesluit zal het ontbrekende euroteken toegevoegd 
worden.                  (actiepunt C. Kwint) 
De commissie geeft aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan 
worden geplaatst. 

 
10-01-06 Raadsvoorstel bestemmingsreserve t.b.v. aanpak black-spot  

kruising Vondellaan/Basiusstraat/Erasmuslaan 
  H.O.P. vraagt waarom het beschikbaar krijgen van die gelden niet via een 

begrotingswijziging kan met als motivering dat de gelden beschikbaar zijn uit het 
behaalde voordeel uit 2009. 
Wethouder C. Kwint zegt toe deze mogelijkheid te bekijken.  (actiepunt C. Kwint) 
 
In het dictum van het besluit zal '2010' gewijzigd worden in '2009' 
         (actiepunt C. Kwint) 
 
De commissie geeft aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan 
worden geplaatst, ook als sprake is van een evt. aangepast raadsvoorstel. 



10-01-07 Raadsvoorstel aanpassing APV (gevaarlijke honden) 
De commissie geeft aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan 
worden geplaatst. 

 
10-01-08 Rondvraag en sluiting 
  H.O.P.: Is de gemeente bekend met "De zak van Jack", waarmee in de gemeente  

Hoorn het inzamelen van plastic afval wordt gepromoot? 
Wethouder C. Kwint gaat hier naar kijken.    (actiepunt C. Kwint) 
 
De overige vragen vanuit de commissie worden staande de vergadering naar 
tevredenheid beantwoord. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 
 
 

   
 


